

靜宜大學教務處 通知

地 址：臺中市沙鹿區臺灣大道 7 段 200 號
承 辦 人：周沛莉
電子郵件：plchou@pu.edu.tw
聯絡方式：04-26328001 轉 11110
傳 真：04-26321884

受文者：全校專任教師

發文日期：112 年 9 月 11 日

發文字號：靜教綜字第 11200057 號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：普通

附件：[靜宜大學專任教師基本授課時數不足處理要點](#)

主旨：公告新訂「靜宜大學專任教師基本授課時數不足處理要點」，敬請查照。

說明：

- 一、依據 112 年 5 月 24 日本校 111 學年第二學期第四次行政會議通過辦理。
- 二、「靜宜大學專任教師基本授課時數不足處理要點」如附件，並自 112 學年度(含)起實施。
- 三、新訂法規已公布於[綜合業務組](#)→章則辦法→[課務課程相關法規](#)，敬請點選查詢。

正本：全校專任教師

副本：教務處、綜合業務組、研究發展處、各學系、所(中心、室)秘書

教務長

鄭志文

Providence University Office of Academic Affairs Announcement

Add.: 200, Sec. 7, Taiwan Boulevard, Shalu, Taichung 433-01, Taiwan

Case Officer: Chou, Pei-Li

e-mail: plchou@pu.edu.tw

Phone: 886-4-26328001 ext.11110

To: All full time faculty

Date: September 11, 2023

Ref. No.: Jing-Jiao-Jung-11200057

Priority: Regular

Classification: Regular

Attachments: [Providence University Regulations on Full-Time Teachers with Insufficient Basic Teaching Hours](#)

Subject: Please refer to the “Providence University Regulations on Full-Time Teachers with Insufficient Basic Teaching Hours” as promulgated.

Descriptions:

- 1、The regulations have been approved in the 4th administrative meeting in the second semester of the 111th academic year.
- 2、Please refer to the attachment, entitled “Providence University Regulations on Full-Time Teachers with Insufficient Basic Teaching Hours”, **which will go into effect in the 112th academic year.**
- 3、The newly amended regulations have been published on the [Div. of R&C](#) website → Regulations → [Curriculum](#). Please click on the relevant link to access the information.

Original: All full time faculty

Copies: Office of Academic Affairs; Div. of R&C; Office of Research and Development; secretaries of all departments, institutes (centers, offices)

Dean of Academic Affairs

